
 

 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Falu Bridgeklubb 2020-03-03  

 

Närvarande: 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

Efrem Cachrimanidis 

Joyce Fahlstad 

Inger Backlund 

Annika Johansson 

Gunbritt Dalmanner, sekr. 

 

 

Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående möte kommenterades kort och lades till handlingarna. 

 

Ekonomi 

Ekonomin ser bra ut t.o.m. sista februari. Schackklubben har inte betalt in någon hyra. Annika 

kollar, om något kommit in de allra senaste dagarna. Vi har fått påpekande om, att 

ventilationsfiltret i klubblokalen skall bytas. Vem betalar? Vi avvaktar inspektionsprotokollet 

innan vi tar upp det med  hyresvärden.    

 

Kurser 

Vi har vid tidigare styrelsemöten diskuterat möjligheten att starta en nybörjarkurs, då 

intresse har funnits bland vänner och bekanta. Vi har dock saknat ledare. Nu har vi lyckats 

få Patrik Janeröd att leda en nybörjarkurs, som beräknas starta redan i månadsskiftet mars/ 

april och avslutas i höst. Kursen skall omfatta 10 gånger och kommer preliminärt att 

hållas på  torsdagskvällar. Hittills är 8 personer anmälda. Vi hoppas på några fler del- 

tagare, dock maximalt 20 personer. Information om kursen har skickats till både SPF och 

PRO samt till Borlänge bridgeklubb. Gunbritt kommer att informera Falupensionärernas 

bridgeklubb om den planerade nybörjarkursen och Joyce lägger ut information på vår 

hemsida. 

 

Förberedelser inför Årsmötet den 7 mars 2020 

Mötet gick igenom dagordningen inför årsmötet den 7 mars. Punkt 12 på dagordningen ”Val 

av valberedning”, som är styrelsens uppgift att presentera, där kommer vi att föreslå omval. 

Punkt 14 – olika tävlingsformer, simultan, hög/låg och ev. onsdagsspel – är frågor som  

årsmötet får bestämma. Patrik kommer förhoppningsvis och berättar om nybörjarkursen, 

vilken bok han tänker använda etc. 

 

Motioner till årsmötet 

En motion har kommit in till årsmötet med anledning av att avgiften till Svenska 

Bridgeförbundet höjs med 50 kr.  Styrelsen kommer att föreslå årsmötet, att vi  



sänker avgiften till Falu Bridgeklubb med 50 kr så att totalavgiften till Bridgeförbundet, 

Dalabridgen och Falu BK blir oförändrad, dvs 390 kr/år. 

  

Övriga frågor  

Fördelningen av olika arbetsuppgifter inom klubben överlämnas till nästa styrelse. 

  

Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte blir i samband med årsmötet den 7 mars, då den nya styrelsen skall 

konstituera sig.   

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Gunbritt Dalmanner, sek. 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans 

 

 

 

 

 

 
 


